УДК 347.7 DOI: 10.18572/ 1812-3945-2018-2-73-78

Проблемы совершенствования правоприменительной деятельности в банковской системе России



Шишканова Екатерина Михайловна*, студент 2 курса магистратуры юридического факультета Финансового университета при Правительстве Российской Федерации (Финуниверситет), Financial University Katvashh@bk.ru

Shishkanova Ekaterina M.** 2nd year Graduate Student of the Law Faculty of the Financial University under the Government of the Russian Federation (Financial University)

Статья посвящена вопросам правоприменительной деятельности в России и проблемам, связанным с ее совершенствованием. В данной статье рассмотрены проблемы правоприменения, проанализированы направления, выработанные Правительством по вопросам обеспечения устойчивости финансовой системы. Выявлены основные проблемы финансовой системы как отправной точки проблем, возникающих в банковской системе. Обозначены и положительные стороны банковской системы в связи с ее реформированием.

Ключевые слова: правоприменительная деятельность, финансовая система, банковская система.

SHISHKANOVA E.M. ISSUES OF LAW ENFORCEMENT ACTIVITY IMPROVEMENT IN THE RUSSIAN BANKING SYSTEM

The article considers the principles of law enforcement activities in Russia and the problems associated with its improvement. In this particular article were examined the problems of law enforcement, analyzed the directions, developed by the Government on ensuring the sustainability of the financial system. The main problems of the financial system as the starting point of the problems arising in the banking system were revealed. Positive aspects of the banking system were also indicated in connection with its reforming.

Keywords: law enforcement activity, financial system, banking system.

- * Научный руководитель: Демченко Максим Владимирович, заместитель руководителя Департамента правового регулирования экономической деятельности, доцент Департамента правового регулирования экономической деятельности Финансового университета при Правительстве Российской Федерации (Финуниверситет), Financial University, кандидат юридических наук, доцент, MVDemchenko@fa.ru
- ** Academic supervisor: Demchenko Maksim V., Deputy Head of the Department of Legal Regulation of Economic Operations, Assistant Professor of the Department of Legal Regulation of Economic Operations of the Financial University under the Government of the Russian Federation (Financial University), Candidate of Legal Sciences, Assistant Professor